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уторак, 24 мај 2011 12:04

Долазак високе представнице ЕУ Кетрин Ештон у Бањалуку и договор о одустајању од
референдума о суду БиХ производ су пажљиво планиране политичке стратегије, и то је
чист добитак за Републику Српску, каже у интервјуу за Прес Милорад Додик,
председник РС.

  

По његовим речима, најава референдума у РС успела је да скрене пажњу ЕУ и важних
политичких фактора на нека веома битна политичка питања у Босни и Херцеговини.

  

Колико је за РС важно што је у Бањалуку дошла Кетрин Ештон да би разговарала са
вама?

  

- Успели смо у томе да Кетрин Ештон дође у Бањалуку. Да дође у РС, која је само један
политички ентитет у Босни и Херцеговини. Кетрин Ештон је веома значајна личност у ЕУ
данас и њен долазак је дефинитивно политички веома важан догађај за нас.

  

Да ли је одустајање од референдума нанело било какву штету РС?

  

- Наша одлука о референдуму била је веома пажљиво планирана и ми смо Кетрин Ештон
довели у Бањалуку у складу са стандардима Европске уније. То је један јако велики
успех јер су прихваћене наше четири тачке и веома је релевантно то што ће комесар за
проширење ЕУ Штефан Филе бити на челу комисије која ће бити формирана. Високи
представник за Босну и Херцеговину Валентин Инцко није то очекивао и био је потпуно
затечен овим догађајем. Дошао је веома острашћен из Америке, с намером да покаже
мишиће. Али, сада је све пало у воду. На крају је остао као празан балон. Овај договор са
Кетрин Ештон је политички добитак за нас.
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Шта конкретно значи одлука да референдум више није неопходан?

  

- Референдум није неопходан јер имамо дијалог о питањима које смо подигли. Добили
смо шансу за дијалог, можемо да добијемо оно што смо тражили. 

  

(Прес)
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